
Protokół  Nr XXVIII/13 
 

z XXVIII sesji Rady Gminy Mieścisko w dniu  6 grudnia 2013 r. w godzinach od 12.00 do 14.30 
w sali sesyjnej Urzędu Gminy Mieścisko. 

 
 

Adn. 1 
 
 XXVIII sesję Rady Gminy Mieścisko otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy – 
P.Elżbieta Kapczyńska 
Na wstępie powitała radnych Rady Gminy, Wójta Gminy – P.Andrzeja Banaszyńskiego, 
pracowników administracji samorządowej, radnego powiatowego + P.Tadeusza 
Synorackiego, dyrektorów szkół, sołtysów wsi oraz wszystkich gości i uczestników dzisiejszej 
sesji.  
(Listy obecności sołtysów wsi i zaproszonych gości stanowią załączniki Nr  1 i 2 do protokołu). 
 
Adn. 2 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że na 15 radnych Rady Gminy na sesji 
obecnych jest 13, co stanowi quorum wobec czego Rada jest prawomocna do prowadzenia 
obrad i podejmowania uchwał. 
Nieobecni  radni na sesji  to: P.Aleksandra Martyńska i P.Michał Kalka 
(Lista obecności radnych Rady Gminy stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 
 
Adn. 3 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy odczytała porządek obrad XXVIII sesji Rady Gminy, jaki 
radni i goście otrzymali z zaproszeniem na sesję.  
Radni do przedstawionego Porządku obrad nie wnieśli żadnych zmian. 
(Porządek obrad XXVIII sesji Rady Gminy Mieścisko stanowi załącznik Nr 4 do protokołu) 
        
Adn. 4 
 
 Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z ostatniej XXVII sesji Rady Gminy 
był do wglądu w biurze Rady i nikt do niego nie wniósł zastrzeżeń, w związku z powyższym 
zaproponowała jego przyjęcie bez odczytywania. Radni w głosowaniu jednogłośnie przy 13 
głosach „za” przyjęli protokół z ostatniej sesji bez odczytywania. 
 
 
Adn. 5 – interpelacje i zapytania radnych 
 
- radny Rodzewicz: 
1) „zbliża się zima i należałoby wyczyścić rynsztoki ponieważ jak pada deszcz, woda nie 
spływa i gromadzi się na ulicach, a  przejeżdżające samochody zagrażają idącym po 
chodnikach pieszym. W studzienkach nagromadziły się liście, ziemia, za chwile spadnie śnieg, 
zacznie topnieć i zrobi się na ulicach breja, że nie będzie można przejść.” 
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2) kiedy będzie naprawione oświetlenie uliczne, światła wyłączają się, w tym koło 
przepompowni w Mieścisku, na  ul.Wągrowieckiej” 
3) radny prosił o nawiezienie kruszywa na drogę dojazdową do oczyszczalni. Po ostatnich 
opadach i jazdy ciężkich samochodów droga jest rozjechana i nie przejezdna”; 
 
- radny Górski – przypomniał o postawieniu lampy na Oś.Michałowskim przy stacji BLU-GAZ; 
 
- radny  Kuryłowicz – zwrócił się do radnego powiatowego w sprawie drogi Jaroszewo Drugie 
– Pląskowo, szczególnie chodzi o pobocza w Jaroszewie Drugim. Tam asfalt jest dużo niżej od 
poboczy i zbiera  się  tam woda. Każdorazowo kiedy przejedzie samochód to robi się coraz 
niżej. Chodzi o zdjęcie warg. 
 
- radny Wojtyszyn: 
1)  „na wiosnę 20913 roku zgłosiłem sprawę  barierek energochłonnych w Rudzie na zakręcie 
i była odpowiedź ZDW, że to zostanie zamontowane  do końca grudnia 2013 r. Dzisiaj już jest 
6 grudnia, i nic się nie dzieje. W międzyczasie zakładano barierki przy nowym przepuście na 
Oś.Młodych, założono barierkę we Wieli, Gołaszewie, natomiast we wniosku który 
zgłaszałem była odpowiedź, że będzie zrobione do końca grudnia. To nie tylko na tym 
zakręcie, ale również przy domu Pana Jeruzala 
2) sprawa oświetlenia przy moście na rzece Wełnie. Chodzi o 1 lampę, która oświeciłaby 
dojście mieszkańców Koźlanki przez most; 
 
- radny Graczyk – zapytał czy do końca roku będzie zrobione oświetlenie w Gorzewie – od 
P.Sołtys w kierunku do tartaku. Tam jest kilka lamp. Tak samo jest w Gołaszewie – od 
trójkąta jadąc w kierunku do kościoła – 3 lampy nie świecą. Koło P.Robaka chwilowo świeci, 
potem przestaje. Połowa  lamp w ogóle nie świeci. Jedną lampę koło P.Błaszczyka zrobiono, 
a pozostałe nie”; 
 
- radna Kapczyńska: 
1) przypomniała o postawieniu 1 lampy w Miłosławicach w kierunku do P.sołtysa 
2) „na przejeździe kolejowym na  ul. Pocztowej pękła płyta i jeżdżące tam samochody 
powodują straszny hałas”; 
 
- radny Rodzewicz – „Panie Wójcie w sprawie znaków, które były postawione. Część została 
zdjęta. Wydano troszkę tych pieniędzy i w dalszym ciągu sprawy nie rozwiązano bo od 3 lat 
jest mowa o planie Osiedla Młodych, efekt jest taki, że na Osiedlu Młodych jest zaznaczona 
ulica główna, a nie ma znaku o ulicach  podporządkowanych’: 
 
- radny Szudrowicz – prosił o przegląd lamp w Popowie Kościelnym gdyż bardzo dużo nie 
świeci, a 2 lata nie świeci lampa przy garażach i jest tam ciemno”; 
 
Adn. 6 – zapytania sołtysów 
 
- P.Borowska – sołtys wsi Wiela – prosiła o naprawę okien na przystanku; 
- P.Tańska – sołtys wsi Zbietka – podziękowała Wójtowi i Radzie za wyremontowaną 
świetlice; 
- P.Sadłowska – sołtys wsi Podlesie Wysokie – 2 lampy  nie świecą w Podlesiu Wysokim 
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Na wnioski zgłoszone przez sołtysów odpowiedzi udzielił Wójt Gminy. 
- P.sołtys wsi Wiela – „szyb nie będziemy wprawiać jak jest zimno. Zamurujemy. Może kiedyś 
pomyślimy żeby postawić inne przystanki. Jeśli jest taka wola to zamurujemy” 
- sołtys wsi Zbietka – „klub jest bardzo ładny i myśle, że będzie służył mieszkańcom i nie 
tylko”; 
- sołtys wsi Podlesie Wysokie – udzielając odpowiedzi na wszystkie uwagi w sprawie lamp, to 
po wichurze będzie trzeba zrobić przegląd oświetlenia. W newralgicznych punktach 
będziemy naprawiali” 
Jeśli chodzi o sygnalizację przy ul.Gnieźnieńskiej to Energetyka musi założyć licznik i lada 
dzień winno to działać”; 
Jednocześnie w nawiązaniu do panujących warunków pogodowych: huragan połączony z 
opadami śniegu Wójt przypomniał o skierowanym komunikacie ostrzegawczym do sołtysów, 
a jednocześnie zaapelował aby w związku ze zbliżającą się zimą mieć  oczy otwarte i zgłaszać 
sytuacje wymagające natychmiastowego działania ze strony Urzędu, czy Ośrodka Pomocy 
Społecznej. 
 
Adn. 7 
 
 Wójt złożył informację ze swojej pracy w okresie miedzysesyjnym. 
(Informacja z działalności Wójta Gminy stanowi załącznik  Nr  5 do protokołu). 
Ponadto Wójt poinformował wszystkich uczestników sesji o odebraniu w Warszawie 
wyróżnienia „Gmina dbająca o finanse mieszkańców”  przyznanego przez BIG InfoMonitor 
wraz z Biurem Informacji Kredytowej i Związkiem Banków Polskich. 
Będąc przy głosie Wójt odczytał podziękowanie skierowane na jego ręcę od P.Andrzeja 
Kowalewskiego – siostrzeńca  S.p .Pani Ireny Gwozdowicz dla wszystkich, który uczestniczyli 
w uroczystościach pogrzebowych Jego Cioci. 
(Podziękowanie stanowi załącznik Nr  6 do protokołu). 
 
Adn. 8 
 
Przewodniczący Komisji Inwentaryzacyjnej Mienia Komunalnego – P.Andrzej Kuryłowicz 
przedstawił informację o przystąpieniu do kolejnego etapu komunalizacji. 
(Informacja  o przystąpieniu do kolejnego etapu komunalizacji stanowi załącznik Nr 7 do 
protokołu). 
 
Adn. 9 
 
Przewodnicząca Rady Gminy złożyła informację ze swojej działalności w okresie 
międzysesyjnym: 
- 5 listopada br – udział w koncercie pn.”Jesienny spacer z muzyką” z udziałem 
akordeonistów Brayan ….   Którzy obchodzili 5-rocznicę istnienia; 
- 11 listopada br. udział we mszy św. I wieczornicy z okazji 95-rocznicy odzyskania 
niepodległości; 
- 14 listopada br. – udział w warsztatach wiedzy „Prawno-księgowe aspekty prowadzenia 
działalności gospodarczej na terenie Słupskiej Strefy Ekonomicznej”; 
- 15 listopada – przekazanie projektu budżetu Gminy na rok 2014; 
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- 20 listopada br. – udział we wspólnym posiedzeniu Komisji Rady; 
- 22 listopada br – na zaproszenie na Rady Sołeckiej w Zbietce udział w odbiorze 
zrealizowanego projektu pn.”Termomodernizacja  świetlicy wiejskiej wraz z przebudowa 
sanitariatów”; 
- 23 listopada br. – udział w obchodach 10-lecia działania młodzieżowej orkiestry dętej w 
Mieścisku. 
- 25 listopada br. -  złożyła gratulacje i podziękowania pracownikom Ośrodka Pomocy 
Społecznej z okazji Święta Pracownika Socjalnego jak również w tym dniu odwiedziła 
„Pasjonatki” panie działające przy KGW w Mieścisku, które przekazały swoje prace ręczne na 
aukcje do zaprzyjaźnionej gminy Ustronie Morskie na rzecz niepełnosprawnej dziewczynki; 
- 3 grudnia br. – udział wspólnie z P.Wójtem w konferencji pn:”Forum Nowoczesnego 
Samorządu” w Warszawie, podczas której odebrała wyróżnienie „Gmina dbająca o finanse 
mieszkańców 2013”; 
Ponadto w każdy wtorek pełniła dyżur w biurze Rady Gminy. 
 
Adn. 10 
 
Przewodniczący stałych Komisji Rady Gminy złożyli informacje z prac Komisji w okresie 
międzysesyjnym. 
- radny Wojtyszyn – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Socjalnych i Samorządu 
Komisja od ostatniej sesji odbyła 2 posiedzenia: 

1) 20 listopada br. dot. zaopiniowania materiałów na sesję; 
2) Spotkanie z Przewodniczącymi Kół Gospodyń Wiejskich na temat prowadzonej 

działalności. Na podstawie przedstawionych sprawozdań Komisja pozytywnie oceniła 
działalność  Kół  jako bardzo potrzebną i integrującą społeczeństwo danej 
miejscowości. Jedyny wniosek złożyła Przewodnicząca KGW w Podlesiu Wysokim o 
zmodernizowanie zaplecza kuchennego w świetlicy wiejskiej; 
Druga część posiedzenia dotyczyła podsumowania wypoczynku letniego dzieci i 
młodzieży. Jeśli chodzi o wypoczynek w formie zorganizowanej, w tym też  przy 
dofinansowaniu Urzędu Gminy, Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych wzięło udział 160 uczestników. Oprócz tego 12 osób  skorzystało z 
wypoczynku zorganizowanego przez Związek Zawodowy Rolnictwa „Samoobrona”. 
Oprócz tego około 200 dzieci uczestniczyło w wypoczynku organizowanym 
indywidualnie typu wyjazdy z rodzicami, na wczasy, do rodziny. Łącznie około 70% 
dzieci i młodzieży uczestniczyło w wypoczynku w wakacje letnie. 
 

- radny Kuryłowicz – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Budżetu” 
Komisja od ostatniej sesji odbyła 2 posiedzenia: 

1) 20 listopada br , którego tematem było zaopiniowanie materiałów na sesję Rady 
Gminy; 

2) 2 grudnia br. 
I temat – Zapoznanie się Komisji ze stanem utrzymania i eksploatacji urządzeń 
wodociągowo-kanalizacyjnych na terenie gminy. Była to komisja wyjazdowa z 
udziałem Prezesa i Kierownika ds. technicznych AQUATET-u sp. z o.o.  
Komisja po wizytacji hydrofornii  i oczyszczalni oceniła, że są one utrzymane w 
dobrym stanie. Komisji został zaprezentowany nowy agregat prądotwórczy w 
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hydrofornii w Popowie Kościelnym, a dotychczasowy agregat z Popowa  został 
przekazany hydrofornii w Zabiczynie 
Wnioski, które zgłosiła Komisja w czasie dokonanego objazdu to:  

- dokonanie nasadzeń w obrębie strefy ochronnej stacji uzdatniania wody w Gołaszewie; 
- poprawa dojazdu do punktu zlewnego na terenie oczyszczalni w Mieścisku; 
- podłączenie agregatu prądotwórczego w hydrofornii w Zabiczynie; 
II temat – to zapoznanie Komisji z informacja na temat sprzedaży mienia komunalnego gminy 
w roku bieżącym, w tym stopień wykonania. Do 1 grudnia dochody z mienia były wykonane 
w 60%.Do końca roku odbędą się jeszcze przetargi i jest nadzieja, że wskaźnik osiągnie 
poziom 70%. 
- radny Szudrowicz – Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa, Ochrony  Środowiska i 
Komunikacji: 
Komisja od ostatniej sesji odbyła 2 posiedzenia: 

1) 18 listopada br. – posiedzenie z udziałem Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg, 
Prezesa MIKOROL na temat zimowego utrzymania dróg w okresie zimowym 
2013/2014 oraz wykonanych prac remontowych i inwestycyjnych w roku bieżącym 
oraz planowanych robót na drogach i chodnikach w roku 2014; 

2) 20 listopada br. – wspólne posiedzenie Komisji na temat opiniowania materiałów na 
sesję; 

Adn.11 – podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe odprowadzanie wody 
i zbiorowe odprowadzanie ścieków oraz dopłat do taryfowych grup odbiorców. 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
Wniosek  taryfowy szeroko został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji przez 
Prezesa AQUANET. Wójt zwrócił uwagę, że kiedyś została przyjęta ścieżka taryfowa, którą 
staramy się realizować.. Propozycje podwyżek na 2014 rok  są następujące: 
- taryfa za odprowadzanie ścieków – 1,5% 
- taryfa za wodę – wzrost o 4,8% 
- opłata abonamentowa – wzrost o 2,16% 
Dopłata gminy do 1 m3 wody – wynosi  0,88 zł, a do 1 m3 ścieków – 4,98 zł. 
Przewodnicząca Rady zarządziła dyskusję nad projektem uchwały w której głos zabrali: 
- radny Rodzewicz – „jeśli chodzi o procenty to wygląda to całkiem nieźle. Jeżeli weźmiemy 
zestawienie w województwie wielkopolskim to jeżeli chodzi o  cenę brutto 1 m3 wody 
jesteśmy na 14 miejscu na 48 jednostek, jeżeli chodzi o ścieki to jesteśmy na I miejscu, jeżeli 
zestawimy łącznie ścieki i wodę to jesteśmy o ponad 2 zł  na I miejscu. Jeżeli chodzi o 
dopłatę. To dopłata brutto w skali roku przewidywana jest prawie 730 tys.zł, netto około 530 
tys.zł.Za ostatnie 3 lata to jest około 1.500 tys.zł. Tak to wygląda w sensie bezwzględnych 
liczb. Uważam, że jak na naszą gminę, typowo rolniczą te rzeczy są stosunkowo drogie. 
Nie kwestionuję wyliczeń. A dochodzi jeszcze utrzymanie hydrantów, które gmina musi 
zapłacić, utrzymanie kanalizacji w Zabiczynie”; 
- Przewodnicząca Rady – „działamy przy otwartej kurtynie. Każdy radny ma prawo i 
obowiązek wypowiedzenia się. Krytyka też jest potrzebna ale musi być zasadna i poparta 
wyliczeniami”; 
- radny Rojewski – „popieram przedmówcę, że cena wody i ścieków w naszej gminie jest 
bardzo wysoka. Chciałbym poruszyć problem  innego rodzaju, otóż od lat w Zabiczynie mówi 
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się o jakości wody. W Żabiczynie  kiedy są wyłączenia prądu i potem wyłączeniu wody w 
hydrofornii  to są sytuacje, że po jego włączeniu zaczyna lecieć woda, w której  są piasek, 
kamyszki o średnicy do 2 mm. To zablokuje każde sitko. Tu mówimy o podwyżce wody, ale 
tam trzeba coś zrobić, bo to jest piasek, zapycha i to już trwa wiele lat. Woda jest inna już, 
jest mętna ale są kamyki i zapycha się, Skąd to się bierze ?” 
Na pytania odpowiedzi udzielił Prezes – P. Szymon Tuliszkiewicz. 
„To jest związane z uderzeniem. Jeżeli zaprzestanie być podawana woda do sieci i w 
momencie kiedy zostaje uruchomiona hydrofornia następuje uderzenie. Ta sieć ma 
kilkadziesiąt lat i siłą rzeczy te rury są od środka  obłożone kamieniem. To są końcówki sieci. 
Najlepiej byłoby żeby zrobić obsadę zmianową żeby tam był pracownik non stop, który 
czuwałby nad tym wszystkim, ewentualnie uzbroić taką hydrofornie w agregat taki jak jest na 
Popowie Kościelnym, który eliminowałby te uciążliwości. Na tę chwilę mogę powiedzieć, że 
od 2 tygodni mamy tam agregat, który nie sprawdzał się na Popowie, zaś w Zabiczynie 
spokojnie daje sobie radę. My jako Spółka ponosimy nakłady na automonitoring. W  tamtym  
roku było to około 25 tys.zł za to, że badamy wodę, sprawdzamy naszą wodę pod kontem 
rozporządzenia  Ministra  Zdrowia i ta woda jest badana przez nas co 4 miesiące, a co 2 
miesiące przez Sanepid i naprawdę mamy wodę dobrej jakości. To, że są przerwy w dostawie 
prądu  powoduje to, że ta woda która uderza w tę sieć powoduje odrywanie cząstek stałych 
zawartych w wodzie: żelazo, mangan i to się odkłada. W tym miejscu Prezes zapewnił, że 
będzie robił wszystko żeby usprawnić dostarczanie wody pomimo zakłóceń w dostawie 
prądu, żeby ta ciągłość była i będzie starał się to ograniczyć. 
Co tyczy się wypowiedzi radnego Rodzewicza o kwotach, które gmina musi dokładać. Otóż 
poprzez dopłaty gmina subsydiuje wodę. W tym miejscu Prezes dodał, że w roku 2012 gmina 
dopłaciła 665 tys.zł netto, spółka w tym samym czasie za podatek i czynsz zapłaciła do gminy 
334 tys.zł. Dodatkowo biorąc pod uwagę inwestycje, które spółka poczyniła w analizowanym 
okresie tj.480 tys.zł wynika, ze około 150 tys.zł bilans jest na korzyść gminy. 
- Wójt – w kwestii uzupełnienia do wypowiedzi radnego Rojewskiego, to są chyba zaszłości, 
bo w Popowie też to się niekiedy zdarza. W Mieścisku jest  o tyle dobrze, że ma wieżę i tutaj 
nie ma tego taranu hydraulicznego, który jest przy wyłączeniu. ; 
Nie ma innego wyjścia jak płukanie sieci, nawet jak to będzie automatyczny agregat jak w 
Popowie Kościelnym”; 
- radny Wojtyszyn – „w ostatnim czasie do południa nie było wody. Czy to była planowana 
awaria, czy naprawa ? Jeśli to była awaria to spółka winna zwrócić uwagę na sprawność 
zasuw żeby nie zamykać  całego Mieściska tylko pewien obwód. Trzeba sprawdzić czy te 
zasuwy działają”. 
W związku z wyczerpaniem dyskusji Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, 
poczym poddała go  pod głosowanie. 
Na 13 radnych: 11 głosowało „za” i 2 było „przeciw”. 
W związku z powyższym uchwała w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w 
wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków oraz dopłat do taryfowych grup odbiorców została 
podjęta większością  głosów i stanowi załącznik  Nr 8 do protokołu. 
 
Adn. 12 - podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki  i  
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych” na rok 2014. 
Projekt uchwały z szerokim przedstawieniem  wniosków z diagnozy problemów społecznych 
wynikających z raportu lokalnych zagrożeń społecznych Gminy Mieścisko opracowanego  na 
zlecenie Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  z  naciskiem na problem 
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uzależnienia od alkoholu i narkomanii przedstawiła Pani Anna Twardowska – Z-ca 
Przewodniczącego Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady  odczytała projekt uchwały, który 
następnie poddała  pod głosowanie. 
Na 14 radnych  (na sesję przyszedł radny Witucki) uchwała w głosowaniu została podjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 
 
Adn. 13 - Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii”. 
Przy opracowaniu Gminnego  Programu Przeciwdziałania Narkomanii kierowano się 
wcześniej przedstawionym raportem lokalnych zagrożeń społecznych, które została 
omówiona w poprzedniej uchwale. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, który następnie 
poddała pod głosowanie. 
Na 14 radnych uchwałą w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 10 
do protokołu. 
 
Adn. 14 - Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu   
 Wielkopolskiemu 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
Przedmiotem uchwały jest  udział gminy w formie dotacji celowej w kwocie 20.000 zł, 
stanowiący dofinansowanie w roku 2014 „budowy dalszego etapu ciągu pieszo-rowerowego 
w Mieścisku, w ciągu drogi wojewódzkiej nr 190 – w ramach poprawy bezpieczeństwa ruchu 
drogowego”. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, który następnie 
poddała pod głosowanie. 
Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 11 
do protokołu. 
 
Adn. 15 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie lokali 
mieszkalnych od Agencji Nieruchomości Rolnych w Poznaniu 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. Podjęta na ostatniej sesji  
30 października br. uchwała o przejęciu lokali od ANR zostaje uchylona , a w zamian dzisiaj 
zostaje przedstawiony  projekt uchwała w wersji zaproponowanej przez Notariusza. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, który następnie 
poddała pod głosowanie. 
Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 12 
do protokołu. 
 
Adn. 16 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
gruntowej we wsi Podlesie Wysokie 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił  Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, który następnie 
poddała pod głosowanie. 
Na 14 radnych obecnych na sesji uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i 
stanowi załącznik  Nr 13 do protokołu. 
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Adn - Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy 
na I półrocze 2014 r. 
Przewodniczący stałych Komisji Rady Gminy kolejno przedstawiali projekty planów pracy 
Komisji na I półrocze 2014 r. 
Do przedstawionych planów nie zgłoszono żadnych uwag ani zapytań. 
W związku z powyższym Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, który następnie 
poddała pod głosowanie. 
Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 14 
do protokołu. 
 
Adn. 18 - Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych udzielił Wójt Gminy. 
- sprawa oświetlenia – „jest to sprawa ciągła.. Wójt przyjął to jako zgłoszenie. Od 1 stycznia 
2014 r. oświetlenie przechodzi pod ENEOS  i mamy nadzieje na lepszą współpracę. Nie chcę 
robić dokumentacji i podkładów geodezyjnych w przypadku nowych lamp. Musimy to 
przeczekać do przyszłego roku. 
- radnemu Wojtyszynowi – „wniosek odnośnie barierek sprawdzimy w Zarządzie Dróg 
Wojewódzkich”; 
- radnemu Kuryłowiczowi – wniosek w sprawie zdjęcia warg zostanie przekazany Zarządcy 
Drogi. 
- pęknięta płyta na ul.Pocztowej – „to również jest droga powiatowa.”; 
Jednocześnie Wójt odniósł się do uwag radnego Rodzewicza w sprawie zasadności 
postawienia znaku „zakaz wjazdu na ul. Zacisze. W tej sprawie w dniu 20 października br. 
złożyli wniosek mieszkańcy ulicy Zacisze dot. usunięcia znaku B-2 –zakaz wjazdu i 
przywrócenia drodze dojazdowej do posesji statusu drogi dwukierunkowej. 
Wójt  przedstawił odpowiedź na zgłoszony wniosek. 
„Plan oznakowania ulic w m. Mieścisko  został wykonany przez uprawnionych specjalistów, 
zaakceptowany przez Starostę i Komendanta Powiatowego Policji .Jednokierunkowa ulica 
przy domach na ul.Zacisze została wprowadzona ze względu na małą szerokość działki 
drogowej – 6,5 m, oraz szerokość jezdni nie przekraczającą 4 m. Wychodząc naprzeciw 
prośbie mieszkańców ul.Zacisze Wójt uzyskał zgodę na demontaż w/w znaku a co za tym 
idzie przywrócenia ruchu dwukierunkowego. Ruch na w/w odcinku drogi będzie odbywał się 
bez wszelkich regulacji. Znaki zostaną usunięte do 15 listopada br.. 
 
 
Adn. 19. - Wolne głosy i wnioski 
 
- radny Witucki – sołtys wsi Sarbia: 
1) poinformował, że w dniu 25 listopada br. odbył się Zjazd Stowarzyszenia Sołtysów 
Województwa Wielkopolskiego, gdzie sołtys z naszej gminy P.Ludwik Dereziński został 
wybrany Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej SSWW. 
2) w sprawie oświetlenia  w Sarbii. Tam nie świeci 7 lamp. 
3) zapytał czy będą łatane dziury w drogach gminnych ? 
- radna Kapczyńska – zwróciła się z apelem do radnych, sołtysów o wsparcie finansowe 
organizowanej  przez P.Leszka Bodusa  (zajazd Bratanki) wigilii dla dzieci z rodzin 
najuboższych. Lista  zapisów darczyńców będzie znajdować się w biurze Rady Gminy; 
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- radny Serafiński – podziękował za przywiezienie tłucznia i wyrównanie koło stawu w 
Miłosławicach; 
- radna Kapczyńska – mieszkańcy ul.Nowej dziękują za przykrycie studzienek; 
- radny Wojtyszyn – nawiązał do artykułu w dzisiejszym Tygodniku Wągrowieckim 
pt.”Podręczniki od władz dotyczy to dofinansowania przez samorząd gminy Gołańcz .Czy nie 
warto byłoby coś takiego  zrobić w naszej gminie ?  
- P.Nawrocki – sołtys wsi Nieświastowice – prosił o małą ilość tłucznia koło świetlicy, gdyż 
trudno tam przejść; 
- radny Graczyk – odnośnie drogi powiatowej Gołaszewo-Janowiec prosił Pana Wójta o 
informację z udziału w spotkaniu, gdzie miał być podniesiony ten problem; 
- radny Rojewski – prosił o informację  do czasu zebrania wiejskiego w Zabiczynie na temat 
postawienia lampy przy przystanku; 
 
Odpowiedzi na pytania i wnioski odpowiedzi udzielił Wójt Gminy. 
- zawieszenie lampy przy przystanku – „odkładam na styczeń, kiedy będzie można rozmawiać 
z innym operatorem. ENEOS będzie właścicielem lamp, a słupy są właścicielem ENEI. 
- sprawa dofinansowania do książek – przyznawanie pomocy w formie wyprawki szkolnej 
zdaje egzamin; 
Na zakończenie swojego wystąpienia Wójt poinformował, że w dniu 20 grudnia br. o 16.00  
będzie otwarcie wystawy archeologicznej poświęconej zbiorom  S.P. P.Stanisława 
Pijarowskiego z Głuchej Puszczy. 
 
W związku z wyczerpaniem dyskusji i punktów porządku sesji Przewodnicząca Rady 
podziękowała wszystkim za udział  i zamknęła XXVIII sesję Rady Gminy. 
 
 
  Protokółowała:    Przewodniczyła sesji: 
 
 Inspektor ds. obsługi organów   Przewodnicząca Rady 
 Gminy 
 
  /Wiesława Kujawa/    /Elżbieta Kapczyńska/ 
 
 
 

 

 


